
 

 

Reflexe účasti v audiocafé 

Účast v univerzitním audiocafé se pro mě stala otevřením nového světa 
poznání a diskuzí. Každé úterý večer, s naladěním na různorodá témata, se 
studentská komunita scházela, aby naslouchala různým audiodokumentům, 
které otevíraly dveře do různých světů, názorů a zkušeností.  

Jedním z prvních dojmů, které mi tato událost zanechala, byla příjemná 
atmosféra. Prostor audiocafé byl vybaven tak, aby podpořil komfortní poslech 
dokumentů, a zároveň vytvořil prostor pro otevřenou diskuzi. Každá setkání v 
audiocafé byla fascinujícím dobrodružstvím. Každý dokument nás vtáhl do 
jiného příběhu, světa či životní perspektivy. Diskuze, která následovala, byla 
prohlubujícím prvkem celého procesu. Když studenti začali sdílet své dojmy, 
myšlenky a reakce na slyšené, rozšířil se rámec mého vnímání.  

Důležitým prvkem bylo, že audiocafé nebylo pouhou pasivní konzumací 
informací. Diskuze byla otevřeným fórem pro výměnu názorů a pohledů, které 
široce rozvíjely mé myšlení. Díky této zkušenosti jsem si uvědomila, že 
porozumění není jen o tom, co slyšíme, ale o tom, jak to přijímáme, 
analyzujeme a reagujeme na to. Být součástí audiocafé mě naučilo umění 
aktivního naslouchání. Nejenže jsme se stali lepšími posluchači, ale naučili 
jsme se vést diskuze s respektem k názorům druhých a schopností kritického 
myšlení. Každá nová diskuze přinesla nové poznatky, ale také mi ukázala, že 
se v různých tématech může projevit značná různorodost názorů. Audiocafé 
se stalo místem pro rozvoj kritického myšlení a analýzy.  

Účast v univerzitním audiocafé byla pro mě obohacujícím zážitkem. 
Diskutovat o různých tématech v neformálním prostředí s ostatními studenty 
a naslouchat zajímavým dokumentům mi otevřelo nové obzory a posílilo mou 
schopnost kritického myšlení. Tato zkušenost mi pomohla pochopit, jak 
důležité je nejenom naslouchat různým hlasům, ale také se aktivně podílet na 
konverzaci a sdílet názory s ostatními. 
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